
Till kommunfullmäktige i Danderyd 
 
 
 
Interpellation till socialnämndens ordförande 
angående redovisning av underskott. 
 
I en tjänsteskrivelse som redovisades på socialnämndens sammanträde 
den 11 december hävdas, att en åtgärdsplan för hantering av nämndens 
underskott skulle ha rapporterats till kommunstyrelsen den 19 juni. 
Någon återrapportering av planen har dock inte skett, vare sig till 
kommunstyrelsens junimöte eller till något möte därefter. Uppgiften är 
således oriktig.  
 
Danderydscenterns ledamöter stod inte bakom beslutet om åtgärdsplan, 
som fattades i juni 2023, med hänvisning till att Centerpartiet i många år 
arbetat för en större driftsbudget för vård och omsorg och även lagt ett 
sådant förslag i 2023 års budget. I samband med Pandemin lades därtill 
en motion om ett ekonomiskt tillskott till vård- och 
omsorgsverksamheten. Fullmäktige avslog den motionen. 
 
Med hänvisning till ovanstående anhåller jag om kommunfullmäktiges 
tillstånd att till socialnämndens ordförande Birgitta Lindgren (L) få ställa 
nedanstående frågor: 
 
1. Varför redovisades inte åtgärdsplanen för kommunstyrelsen i 
enlighet med direktivet? 
 
2. Anser ordföranden att det är i sin ordning att det, trots att 
socialnämnden underlåtit att rapportera sin åtgärdsplan för 
hantering av nämndens underskott till kommunstyrelsen, påstås att 
så skett i en tjänsteskrivelse? 
 
Danderyd den 18 januari 2024 
 
Kristin Eriksson (C) 
 
       
                                                                              
 



 
 
 
 
 
 
 


